

Date: January 16th, 2026

التاريخ: 16 يناير 2026

Circular No:46/ AY 2025-26

Subject: Important Notice – Upcoming External School Inspection

Dear Parents and Guardians,

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية طيبة وبعد،

We would like to inform you that next week our school will undergo an external inspection. This inspection is very important, as it plays a key role in the school's overall rating, quality assurance, and future development plans.

نود إخاطركم علماً بأنه خلال الأسبوع القادم ستتعرض المدرسة لتفتيش خارجي، ويعُد هذا التفتيش مهمًا للغاية لما له من دور أساسي في تقييم المدرسة العام، وضمان جودة التعليم، وخطط التطوير المستقبلية.

Such inspections reflect the collective efforts of the school community, students, staff, and parents alike. Your cooperation and support during this period are essential to ensure a successful outcome.

إن مثل هذه الزيارات تعكس الجهود المشتركة لكافة أطراف المجتمع المدرسي، من طلبة وكادر تعليمي وإداري وأولياء أمور، وعليه فإن تعاونكم ودعمكم خلال هذه الفترة أمر ضروري لضمان نجاح عملية التفتيش.

To support the inspection process, we kindly request your attention to the following points:

ولدعم سير عملية التفتيش، نرجو منكم التكرم بالالتزام بما يلي:

أولاً: انتظام الطلبة في الدوام

- يرجى التأكد من انتظام أبنائكم في الحضور اليومي والالتزام بالحضور في الوقت المحدد.
- لن يُسمح بالمغادرة المبكرة خلال أيام التفتيش، إلا في حالات الطوارئ الطبية وبموجب مستندات رسمية.
- يرجى تجنب الغياب غير المبرر أو التأخر عن الدوام المدرسي.

ثانياً: سلوك الطلبة وانضباطهم

- يُتوقع من الطلبة الالتزام بالسلوك الإيجابي، واحترام أنظمة المدرسة، واتباع تعليمات الكادر التعليمي والإداري في جميع الأوقات.
- إن الالتزام بالزي المدرسي، وحسن السلوك، والروح الإيجابية يعكس قيم المدرسة بصورة مشرفة.

ثالثاً: الجاهزية والمشاركة الصفية

- يرجى تشجيع أبنائكم على الحضور إلى المدرسة وهم على أتم الاستعداد للحصص الدراسية، مع إحضار جميع الأدوات والقرطاسية الضرورية، وإنجاز الواجبات المكملة بها.
- قد يُطلب من الطلبة التحدث عن تعلمهم، وأنظمة المدرسة، ورؤاهم المدرسي، لذا نحثهم على التفاعل بثقة وصدق.

Student Attendance

- Please ensure that your child attends school daily and on time.
- Early leave will not be allowed during the inspection days, except in cases of medical emergencies supported by official documentation.
- Unnecessary absences and late arrivals should be strictly avoided.

Student Behavior and Conduct

- Students are expected to demonstrate positive behavior, respect school rules, and follow staff instructions at all times.
- Proper uniform, good manners, and a positive attitude greatly reflect the school's values.

Readiness and Engagement

- Encourage your child to be prepared for lessons with stationery, complete assigned work, and participate actively in learning activities.
- Students may be asked about their learning, school routines, and wellbeing, so confidence and honesty are encouraged.

Parental Support and Cooperation

- Your reinforcement of school expectations at home has a strong impact on student attendance, performance and behavior.
- Any cooperation during this period is greatly appreciated.

We firmly believe that with your continued support, our students will showcase their best efforts and reflect the strong standards of our school.

Thank you for your cooperation and partnership. Together, we continue to work towards excellence and a bright future for our students.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director




رابعاً: دعم وتعاون أولياء الأمور

- إن تعزيزكم لتوقعات المدرسة في المنزل له أثر كبير في انتظام الطلبة في الحضور، وتحسن أدائهم الأكاديمي، وانضباطهم السلوكي.
- نشئن تعاونكم خلال هذه الفترة ونقدرها عاليًا.

نؤمن بقيتناً بأنه بدعمكم المستمر سيُظهر طلبتنا أفضل ما لديهم، ويعكسون المعايير العالية لمدرستنا.
شكراً لتعاونكم وشراكتكم القيمة،
ومعاً نواصل العمل نحو التميز ومستقبل مشرق لأبنائنا الطلبة.

بقبول فائق الاحترام،


الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة